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Kopi til

Sak 1: Godkjenning av innkalling og referat

Referat SU 2/11-23

Sak 2: Foreldreundersøkelsen-resultater og tiltak vi ønsker å jobbe videremed på enheten.

Brannhaugen hadde en svarprosent på 62,1 %.

Vi har gjennomgående gode skår på undersøkelsen. Det området der vi skåret lavest, er
informasjonen til foreldrene. Det var tre spørsmål knyttet til dette temaet i undersøkelsen, det
handlet både om informasjon foreldrene får om hvordan barnet har det i barnehagen, innhold i
barnehagedagen og informasjon om endringer i personalgruppen. Det er viktig for barnehagen å
ha fokus på dette fremover slik at vi blir bedre.

Refleksjoner i møtet:

- Det er ønskelig med tidligere informasjon ved fravær som går over tid.
- Det kan være nok å informere om at det er fravær og at vi jobber med å skaffe vikarer.
- Det er fint å ha en oversikt i garderobenmed bilde av de som er på jobb. Da kan det

henges opp et navn når det er vikar, så er foreldrene informert.
- Det kom innspill på at det er fint med bilderamme i garderoben, men at det kan være

vanskelig å ta seg tid til å se på bildene i en travel hente/bringesituasjonen. Finnes det
løsninger der vi kan dele disse bildene med foreldrene. Datasikkerhet og personvern må
hensyntas.

https://docs.google.com/document/d/10SBG5U9eVTomYrEPLRiJqBB99WLKrGTrmnTPILMFaq4/edit


Sak 3: Åpningstid og bemanning- starte en prosess vedrørende behovet for åpningstid fra
16.30-16.45 og hvordan dette vil berøre bemanningstettheten.

Barnehagen har i dag åpningstid fra 07.00-16.45. Vi har erfart over tid at barnehagetilbudet fra
16.30-16.45 i liten grad benyttes. Et tiltak for å styrke kjernetiden i barnehagen er å se på
muligheten for å redusere åpningstidenmed 15minutter. Dette vil komme alle barna til gode. Vi
får også et større handlingsrom i barnehagehverdagen som kan bidra til å redusere
arbeidsbelastningen hos ansatte.

Refleksjoner i møtet:

- Det er forståelse for behovet for å endre åpningstiden.
- Det er innspill på at dette kan enhetsleder bestemme i tråd med retningslinjer i

Trondheim kommune.
- Saken drø�es videre i koordinerende SU.

Sak 4 Sammenslåing i påsken

Det vil være sammenslåing av barnehagen også denne gangen. Åpningstiden vil være
08.00-16.00

Foreldrene melder på sine barn som skal benytte barnehageplassen disse to dagene. Vi
poengterer viktigheten av at foreldre legger inn reell bruk av plassen, slik at vi best mulig kan
planlegge bruken av ressurser disse dagene.

Sak 5 Til informasjon - Endring og prosess rundt planleggingsdager neste barnehageår

Kommunen har etter innspill fra barnehagesektoren endret planleggingsdagene for
barnehageåret 2024/2025.
Slik blir planleggingsdagene neste barnehageår:
12. august 2024
13. august 2024
31. januar 2025
23. juni 2025
24. juni 2025

Det er en prosess i kommunen om hvilke dager som skal settes av til planleggingsdager
2025/2026. Det er svart ut på tre alternativer. Vi vet ennå ikke resultatet, men vi er forberedt på at
det kan være ulikt fra dette barnehageåret. Det opprettholdes fem planleggingsdager som
tidligere.

Sak 6: Til informasjon: Årsplan, informasjon om endringer i format

Vi er i prosess med å lage årsplanen til en Google Sites. Dette skal gjøre dokumentet mer



levende, med større mulighet for oppdateringer ved behov. Større endringer mht innhold skal i
tråd med Rammeplan for barnehager, behandles i SU.

Sak 7: Bemanningssituasjonen på Brannhaugen

Vi har hatt et høyt sykefravær på Brannhaugen siden før jul. Vi er en stor enhet og har mulighet til
å løse det på enheten ved å flytte folk mellom husene. Det har vi ikke gjort, vi har i første omgang
valgt å løse det på huset. Det vil si vi har vært nødt til å flytte folk fra Leirelva til Steingrua i
perioder. Vi etterstreber å ha faste kjente vikarer. Det er en utfordring at bemanningsbyråene
ikke klarer å levere vikarer.

Sak 8 Eventuelt

Innspill fra foreldrerepresentantene:

- Det vises at vi jobber godt med kosthold. Positivt med brødbaking og servering av fisk og
supper basert på grønnsaker. Sunne og gode råvarer.

- Positive tilbakemeldinger på at barnehagen har endret påleggstilbudet til å bestå av:
hvitost, brunost, grov leverpostei, prim, makrell i tomat, kaviar og fiskepudding.

- Vi kunne vært flinkere til å informere om dette.


